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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2016      § 56-77 
 

Tid: Tisdagen den 12 april 2016 kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-04-18 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Pontus Holmgren (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)   

Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)   

Mariana Moreira Duarte (MP) tjänstgörande ersättare 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Anders Berlin enhetschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik 

Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Anders Lindell (MP) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Annelie Stiglund (M) 
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§ 69 
Ishall på Sätra IP - Utredningsbeslut                                        
Dnr 08.01.01/325/2016 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag att utreda möjligheterna och 

förutsättningarna att rusta upp och modernisera den befintliga ishallen i Sätra alternativt 

uppföra en ny ishall med publikläktare. 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av fastighetskontoret beställa framtagning 

av handlingar som underlag för ett kommande inriktningsbeslut till en sammanlagd be-

räknad kostnad om 3 mnkr. 

Ärendet 
Fastighetskontoret avses få i uppdrag av idrottsförvaltningen att ta fram en utredning 

avseende möjligheterna och förutsättningarna att rusta upp och modernisera den befintliga 

ishallen i Sätra alternativt uppföra en ny ishall med publikläktare. Därutöver ska en enkel 

volymstudie utföras för att utreda om det är möjligt att uppföra ytterligare en träningshall i 

anslutning till ishallen, där utomhuspisten idag är belägen. Efter upprustning och renovering 

eller nybyggnation ska ishallen klara kraven för matcher i hockeyns division 1, vilket bland 

annat innebär minst 1 000 publikplatser, det vill säga en fördubbling mot nuvarande 500 

publikplatser.  

 

I de undersökningar som utförts som underlag till detta utredningsbeslut av WSP 

Byggprojektering konstateras att den befintliga ishallen är i mycket dåligt skick och mycket 

kostsam att renovera. Fastighetskontoret och idrottsförvaltningen föreslår därför att 

huvudinriktningen för det fortsatta arbetet är att den befintliga ishallen ersätts med en ny 

ishallsbyggnad.  

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till alliansens (M), (L), (KD) förslag till beslut enligt 

följande: 

 

I huvudsak godkänna förvaltningens förslag till beslut  

 

Uppdra åt förvaltningen att inför inriktningsbeslutet återkomma till nämnden med en 

kostnadsberäkning för att bygga två hallar på Sätra IP. 

 

Därutöver anföra följande: 

 

Det finns ett stort behov av nya idrottsanläggningar i Stockholms stad. Ishallar är prioriterade 

då behovet är stort samtidigt som ingen ny isyta tillkommit i staden sedan 2004. Vi är därför 

positiva till ambitionerna i det aktuella ärendet även om vi anser att det är lite svårt att 

motivera en investering på 100 miljoner kronor men som inte genererar något tillskott på 

faktiskta idrottsytor för stockholmarna. Vi menar att man bör kunna åstadkomma 
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samordningsvinster genom att istället bygga två hallar på samma plats, något som 

förvaltningen konstaterar är möjligt, och på så sätt få ner kostnaderna per hall och samtidigt 

öka på isytan för att skapa större mervärden. Om möjligt bör staden också utreda 

förutsättningarna för att bygga den nya ishallen före det att den nu befintliga ytan rivs, detta 

för att minimera störningarna i den verksamhet som finns där idag.  

 

Vidare konstaterar vi att den rödgrönrosa majoriteten inte tar det ansvar som man kan 

förvänta sig när man hanterar stockholmarnas pengar. På idrottsnämndens sammanträde i 

mars 2016 beslutade nämnden att påbörja arbetet med att bygga en rollerderbyanläggning på 

Hagsätra IP. Nu, en månad senare, konstateras att denna investering med stor sannolikhet 

behöver annan placering eftersom det finns risk att Djurgården Hockeys herrar eventuellt 

behöver en ny träningsanläggning under renoveringen av Hovet. Detta rimmar inte särskilt väl 

med den rödgrönrosa majoritetens svansföring i jämställdhetsfrågor och där investeringar för 

tjejer ska prioriteras.  
 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, liberalernas och 

kristdemokraternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till för-

mån för sitt förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


